
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

amely készült: Sződ Község Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében, 2015. augusztus 27.
napján 18.00 órakor megtartott Sződ Község Képviselő-testületének rendkívüli üléséről.

Napirendi pontok:

1. Tájékoztató  a Hunyadi János Általános Iskola bővítés  önrészének állami
forrásból történő finanszírozásáról.

 Előterjesztő: Hertel László polgármester

2. A  Hunyadi  János  Általános  Iskola  Sportpályájának  felújításával
kapcsolatos döntések meghozatala. 

 Előterjesztő: Hertel László polgármester

3. A  Hunyadi  János  Általános  Iskola  udvarának  bővítésével  kapcsolatos
tájékoztatás, árajánlat meghatározása.

 Előterjesztő: Hertel László polgármester

4. Az  Önkormányzat  informatikai  rendszerének  –jogszabályi  szintű-
kialakítására vonatkozó árajánlat ismertetése, döntés meghozatala.

 Előterjesztő: Hertel László polgármester

5. A Sződi  Polgármesteri  Hivatal  Alapító Okiratának Egységes  Szerkezetbe
foglalásáról szóló határozat meghozatala.

 Előterjesztő: dr Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

6. A Sződi Csupafül Egységes Óvoda-Bölcsőde Alapító Okiratának Egységes
Szerkezetbe foglalásáról szóló határozat meghozatala.

 Előterjesztő: dr Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

7. Tájékoztató  a  2015.  szeptember  5.  napján  megrendezésre  kerülő
Falunappal kapcsolatosan

 Előterjesztő: Hertel László polgármester

8. A Szociális és Egészségügyi Bizottság által felhasználható pénzügyi kerettel
kapcsolatos tájékoztatás.

 Előterjesztő : Hertel László polgármester, 
 Dávid Tamás Szociális és Egészségügyi Bizottság Elnöke

9. Tájékoztatás a folyamatban lévő pályázatokról (Konyha felújítása, Orvosi
rendelő felújítása, Dózsa György út Önkormányzati tulajdonú szakaszának
felújítása).

 Előterjesztő: Hertel László: polgármester

10.Tájékoztatás a Háziorvosi Rendelő nyílászáróinak (ablak) Önkormányzati
forrásból történő cseréjének lehetőségéről.

 Előterjesztő: Hertel László polgármestere



11.Tájékoztatás az Önkormányzati tulajdonú szilárd burkolatú utak hibáinak
saját forrásból történő javításának lehetőségeiről. 

 Előterjesztő: Hertel László polgármester

12.Sződ Község Önkormányzat és a Sződi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat
közötti Együttműködési megállapodás elfogadása.

 Előterjesztő: Hertel László polgármester

 Az alábbi napirendi ponttal egészülne ki:

13. A Magyar Államkincstár és a Belügyminisztérium által létrehozott   ASP
központhoz történő csatlakozás megtárgyalása

Előterjesztő: dr Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

Hertel László  polgármester üdvözli a képviselő-testület tagjait, a jegyzőasszonyt és a
jegyzőkönyvvezetőt. Megállapítja, hogy a 7 fős képviselő-testületből 7 képviselő jelen
van, a képviselő-testület határozatképes. Ismerteti a rendkívüli ülés napirendi pontjait. A
képviselők 7 igen szavazattal elfogadták a kiegészített napirendi pontokat.

A mai ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének – figyelembe véve a sorrendet – Papp István
képviselőt  javasolja.   A képviselő-testület  7  igen  szavazattal  Papp István képviselőt
jegyzőkönyv hitelesítőnek egyhangúlag elfogadja. 

1. Tájékoztató  a Hunyadi János Általános Iskola bővítés  önrészének állami
forrásból történő finanszírozásáról.

Előterjesztő: Hertel László polgármester

A  napirendi  ponthoz  tartozó  anyag  minden  képviselő  részére  megküldésre
került.

Hertel László: ismerteti a megjelent képviselőkkel az NSK-tól kapott levelet,
mely  arról  tájékoztatat,  hogy  a  kormány  döntése  értelmében  -1523/2015.
(VIII.31.)Kormányhatározat-  az  iskola  2  tanteremmel  történő  bővítésére
befizetett 25 %-os önrészt az önkormányzat visszakapja. Ez az összeg    14 700
eFt. Ennek értelmében a Sződi Hunyadi János Általános Iskola két tanteremmel
és  kiegészítő  helyiségeivel  történő  bővítése  teljes  mértékben  állami
finanszírozásból történt. Az önrész összegét azonban sportcélú fejlesztésre kell
fordítani.  Ami  szintén  az  iskolában  fog  megvalósulni.  Régi  terveink  között
szerepelt  az iskola udvarán található  kézilabdapálya  felújítása,  korszerűsítése.
Ezzel  a támogatással  lehetővé  válik  a  kézilabda  pálya  és annak környékének
felújítása, vízelvezetése.

A következő napirendi pontban a sportpálya felújításával kapcsolatos döntések
meghozatala következik majd.

Papp István képviselő örömmel veszi a kormány döntését. Részben azt, hogy a
teljes beruházás állami finanszírozásból történt, részben azt, hogy a visszautalt
összeget sportcélú fejlesztésre kell fordítani. A fiatalok részére biztosítani kell a
településeken a mozgás lehetőségét. Ezzel a beruházással nem csak a kézilabda,



hanem a kispályás labdarúgás és a torna részére is megteremtjük a megfelelő
feltételt. 

2. A  Hunyadi  János  Általános  Iskola  Sportpályájának  felújításával
kapcsolatos döntések meghozatala. 

Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László  Ez  a  napirend  szorosan  kapcsolódik  az  előzőhöz.  Ebben  a
napirendi  pontban kell  határozni  arról,  hogy az állam által  visszautalt  önrész
összegét  milyen  sportcélú  beruházásra  fordítja  az  önkormányzat.  Mivel  a
képviselőkkel  előzetesen egyeztettem erről,  kértem vállalkozóktól  ajánlatokat.
Minden vállalkozóval ismertettem az egyezetett elképzeléseket, terveket. Tettem
azt azért, hogy az ajánlatok azonos műszaki tartalommal kerüljenek benyújtásra.
Az  ajánlatok  még  nem  érkeztek  be.  Amennyiben  benyújtásra  kerülnek,
rendkívüli  testületi  ülést  hívok össze.  Most  azonban arról  kell  dönteni,  hogy
milyen beruházásra kívánja fordítani  az összeget az önkormányzat.

Juhász István, sporttanácsnok. Nagyon örülök annak, hogy ezt a több mint 14
millió forintot Sződ község sportjára lehet fordítani. S ahogy a polgármester úr
az előző napirendi pontban említette az iskolai kézilabda pálya felújításával régi
elképzelések valósulnak meg. Támogatom a döntést.

Több  kérdés  hozzászólás  nem érkezett  a  képviselő  testület  egyhangú  7  igen
szavazattal az alábbi határozatot hozta.

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

56/2015.(VIII.27)  HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  a  Sződi
Hunyadi János Általános Iskola bővítésére befizetett 25 %-os önrész állam által
visszautalt összegét a Sződi Hunyadi János Általános Iskola kézilabda pályájának,
valamint az udvar felújítására fordítja. Az önrész összege: Bruttó   14.258.849 Ft.

Határidő: azonnal                                                                 Felelős: polgármester



3. A  Hunyadi  János  Általános  Iskola  udvarának  bővítésével  kapcsolatos
tájékoztatás, árajánlat meghatározása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László: Ebben az évben az iskola két tanteremmel és egyéb helyiségekkel
bővült, úgy tűnik, hogy rövid időn beül az udvar is megszépül. Azonban ezekkel
a beruházásokkal le is szűkül, nem marad tér további fejlesztésekre, a  diákok
szünetekbeni hasznos időtöltésére. Azonban ennek megoldására is van terv. Az
Önkormányzatnak van egy rétje, amit az iskola területéhez csatolva jelentősen
megnövekedne  az  udvar  területe.  –ismeteti  térképen  az  érintett  ingatlanokat-.
Ahol kialakítható lenne tornakert,  játszótér,  esetleg műfüves focipálya.  Ehhez
azonban  két  magántulajdonostól  kell  telekrészeket  megvásárolni.  Évekkel
ezelőtt  már  tárgyaltam  a  tulajdonosokkal,  de  olyan  magas  árat  jelöltek  meg
melyet nem tartottam elfogadhatónak. Két magántulajdonú telek végéből kellene
vásárolni az egyikből kb: 650 m2 a másikból kb: 280 m2.

Dávid Tamás: képviselő lehet tudni azt, hogy milyen összegre gondoltak a 
tulajdonosok ?

Hertel  László:  A tulajdonosok piaci  árra gondoltak.  Én azonban azt hiszem,
hogy 5.000 Ft/m2 ár  reális  lenne.  Hiszen mindkét  telek  akkora nagy hogy a
részbeni értékesítéssel nem csökkenne az ingatlanok értéke, inkább növekedne,
hiszen  a  tulajdonosaik  már  nem  művelik  az  egész  ingatlant.  S  a  későbbi
esetleges  értékesítésük  során  is  talán  még  kelendőbb telkek  lennének mint  a
körülöttük lévők. Ma már nem keresettek a nagy telkek, senkinek nincs ideje
munka mellett a gazdálkodásra. 

Kérem a testületet  hatalmazzon fel  a tárgyalások megkezdésére és a kedvező
mindkét fél részére ár meghatározására.  Amennyiben a tárgyalások sikerekkel
járnak a testület fogja jóváhagyni az árat.

Több  kérdés  hozzászólás  nem érkezett  a  képviselő  testület  egyhangú  7  igen
szavazattal az alábbi határozatot hozta.

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

57/2015.(VIII.27.)  HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy felhatalmazza Hertel
László  polgármestert  a  Sződi  Hunyadi  János  Általános  Iskola  udvarának  bővítésére
vonatkozó tárgyalások lefolytatására

Határidő: azonnal                                                                 Felelős: polgármester

4. Az  Önkormányzat  informatikai  rendszerének  –jogszabályi  szintű-
kialakítására vonatkozó árajánlat ismertetése, döntés meghozatala.

Előterjesztő: Hertel László polgármester

            Az informatikai rendszer kialakítására egy ajánlat kiküldése került. 



Hertel László : polgármester átadja a szót a jegyző asszonynak.

dr.  Bojtayné  Benedek  Gabriella: tájékoztatja  a  képviselőket,  hogy  egy  árajánlat
előzetesen megküldésre került egy árajánlat azonban a mai délután érkezett. Ismerteti a
biztonsági  rendszerekkel  kapcsolatos  árajánlatokat.  Az  árak  az  új  számítógépes
eszközök beszerzését, informatikai biztonsági szabályzat elkészítését, dolgozók oktatást,
valamint felhasználói tájékoztató elkészítését tartalmazza.

Az  ajánlatok  hasonló  tartalmúak,  hiszen  a  2013.  évi  L.  törvényben  leírtaknak  kell
megfelelnie  az  önkormányzatunknak  is,  ezért  szükséges  információ  biztonsági
szakember megbízása.

Hertel László : A kedvezőbb ajánlatot adó Puskás Norbert személyesen megkereste az
önkormányzatot,  felmérte  az  állapotot  ezt  követően  adta  meg  ajánlatát.  A  jegyző
asszony kért egy másik ajánlatot is. Véleményem szerint a két ajánlat alapján meg lehet
hozni a döntést. Ezt a feladatok küldő szakember bevonásával tudjuk csak elvégeztetni
annak érdekében , hogy a törvényi előírásoknak megfeleljünk.

Kérdés,  hozzászólás  nem  hangzott  el,  a  képviselők  egyhangú  döntéssel  7igen
szavazattal az alábbi határozatot hozták.

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

58/2015.(VIII.27.)  HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Sződi Önkormányzat
informatikai  rendszerének  elektronikus  információbiztonság  szerinti  megfelelésének
kialakítására  Puskás  Norbert  (1156  Budapest,  Páskomliget  utca  6.)  egyéni  vállalkozó
Bruttó: 312.000 Ft-os árajánlatát fogadja el.           

Határidő: azonnal                                                                 Felelős: polgármester

5. A Sződi  Polgármesteri  Hivatal  Alapító Okiratának Egységes  Szerkezetbe
foglalásáról szóló határozat meghozatala.

Előterjesztő: dr Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

A képviselő-testület  2015. március 25.-i ülésén döntött a Sződi Polgármesteri
Hivatal  Alapító  Okiratának  jogszabály  változás  miatti  változásáról.  A  MÁK
külön testületi döntést kér a módosításról és az egységes szerkezetbe foglalásról.

A mostani döntés száma az egységes alapító okirat száma.

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

59/2015.(VIII.27.)  HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Sződi  Polgármesteri  Hivatal
Egységes  Szerkezetbe  foglalt  Alapító  Okiratát   a  mellékletben foglaltak szerint
elfogadja. 

Határidő: azonnal                                                                 Felelős: polgármester



6. A Sződi Csupafül Egységes Óvoda-Bölcsőde Alapító Okiratának Egységes
Szerkezetbe foglalásáról szóló határozat meghozatala.

Előterjesztő: dr Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

A  képviselő-testület  2015.  március  25.-i  ülésén  döntött  a  Sződi  Csupafül
Egységes  Óvoda-Bölcsőde  Alapító  Okiratának  jogszabály  változás  miatti
változásáról. A MÁK külön testületi döntést kér a módosításról és az egységes
szerkezetbe foglalásról.

A mostani döntés száma az egységes alapító okirat száma.

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

60/2015.(VIII.27.)  HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Sződi  Csupafül  Egységes
Óvoda-Bölcsőde  Egységes  Szerkezetbe  foglalt  Alapító  Okiratát   mellékletben
foglaltak szerint elfogadja. 

Határidő: azonnal                                                                 Felelős: polgármester

7. Tájékoztató  a  2015.  szeptember  5.  napján  megrendezésre  kerülő
Falunappal kapcsolatosan

Előterjesztő: Hertel László polgármester

A meghívó elektronikus úton megküldésre került.

Puskás  Szilveszter: A  médiába  bekerült  anyagok  csak  rajtam  keresztül
kerülhetnek  fel  a  honlapunkra.  Arra  kérem  a  jegyzőasszonyt,  hogy  minden
esetben  előzetesen  szűrje  meg  a  weblapunkra  felkerülő  cikkeket,  és  csak
egyeztetés után jelenjenek meg az anyagok.

dr Bojtayné Benedek Gabriella: minden olyan anyag, amit a honlapon meg
kívánunk jelentetni e-mailen kerül megküldésre a weblap szerkesztője felé. S ez
a mail másolatban megküldésre kerül az alpolgármester@szod.hu címre is. Oda
fogok  figyelni  a  nem  az  önkormányzat  által  közölni  kívánt  publikációk
megfogalmazására, szövegezésére.

 Juhász  István: Megjegyezni  kívánom,  hogy  a  labdarúgó  mérkőzések
lebonyolítása a meghívón nem szerepel, pedig ez sok embert vonz. 

Hertel László: Nem jelezte a hivatal felé senki a mérkőzések átcsoportosítását.
Az  a  kérésem,  hogy  a  jövőben  a  labdarúgó  vezető  időben  jelezze  a
megrendezésre  kerülő.   A  honlapon  közzétesszük,  hogy  a  Falunap
megrendezésekor (szeptember 5-én)         16 óra 30 perckor Sződ-Letkés bajnoki
labdarúgó mérkőzés kerül megrendezésre a sportpályán.

mailto:alpolg%C3%A1rmester@szod.hu


Már hagyomány községünkben Sződ Szép Portája díját  évek óta a falunapon
adja át az Önkormányzat. Ebben az évben a környezetvédelmi tanácsnok kapta
meg a feladatot, figyelje a sződi portákat.

Podhorszkiné  dr  Buránszki  Bernadett:  tanácsnok.  Még  én  új  képviselő
vagyok ezért segítséget kértem a Hivataltól és a képviselő társaimtól is. Mindkét
részről  megkaptam  a  támogatást.  Juhász  István  és  Dávid  Tamás  képviselő
társammal, év közben is egyeztettünk és múlt héten körbefotóztuk az általunk
legszebbnek  ítélt  ingatlanokat,  mely  5  tulajdonost  és  egy  különdíjazottak  a
Falunapon jutalmazhatunk.

Puskás  Szilveszter: Javaslom a  Faluház  teraszára  molinót  tegyünk  ki  Sződi
Falunap felirattal, legyen hirdetve a rendezvényünk. Grafikussal terveztesse meg
Buzogány Márta.

         

Erdélyi Balázs: Úgy érzem, hogy a Dózsa György út Buszforduló felöli vége
kissé  elhanyagolt  a  hírforrás  ügyileg.  Javaslom  helyezzünk  ki  oda  is  egy
hasonlóan szép hirdető táblát mint ami a Faluházunk előtt van. Nem mindenki
olvassa  a  honlapot,  és  újságunk  is  negyedévente  jelenik  meg.  Az  a  közötti
időszakban a falu Rátót felöli vége is ismerhesse meg a  falu programjait.

Dávid Tamás: a Falunapi programokhoz kapcsolódóan szeretném tájékoztatni
tisztelt képviselő társaimat arról, hogy ismételten szervezünk mentési bemutatót
a  Váci  Mentőszolgálattal  és a Katasztrófavédelemmel  közösen a  Selye  János
Szakközépiskola diákjainak közreműködésével.  Plusz költségként a gépkocsik
szállítására 15.000  Ft + egy kanna benzinre lesz szükségünk.

Hertel  László: A Falunap kulturális  részét teljes egészében Buzogány Márta
Faluház  vezető  szervezi.  Az  egészségnapot  ami  az  iskolában  kerül
megrendezésre  Dávid  Tamás  képviselő  szervezi  a  védőnővel.  A  falunappal
kapcsolatos  minden  egyéb  szervezés  a  jegyzőnő  feladata.  Az  előkészületek
szépen  haladnak,  bízunk  abban,  hogy  az  időjárás  továbbra  is  kegyes  lesz
hozzánk.

Kérek minden képviselőt, hogy már a délelőtti programokon vegyenek részt.

8. A Szociális és Egészségügyi Bizottság által felhasználható pénzügyi kerettel
kapcsolatos tájékoztatás.

Előterjesztő : Hertel László polgármester, 

Dávid Tamás Szociális és Egészségügyi Bizottság Elnöke

Hertel  László: polgármester  a  Szociális  Bizottság  Költségvetésében
Önkormányzati  támogatások  megállapítására  7.169  245  Ft  került
meghatározásra.  A  Hunyadi  János  Általános  Iskolába  járó  sződi  állandó
bejelentett lakcímmel rendelkező 4-8. osztályos tanulók a tankönyveinek árának
átvállalására  és  a  nőgyógyászati  rákszűrés  3.000  Ft/szűrés  átvállalására  a



Szociális  és  Egészségügyi  Bizottság  akkor  hozhat  döntést,  ha  a  Képviselő-
testület jóváhagyja a költségvetésen belüli átcsoportosítást. 

Dávid  Tamás:  a  Szociális  és  Egészségügyi  Bizottság  Elnöke  tájékoztatja  a
képviselő  társait,  hogy  a  Bizottság  által  felhasználható  keretösszegen  belüli
átcsoportosítás  engedélyezését  kéri  a  testülettől.  A  testület  év  elején
meghatározta, hogy amennyiben lehetséges ne közvetlen anyagai támogatással –
segély kézbe történő kifizetés- támogassák a lakosságot. A Bizottság ezt minden
döntésénél figyelembe veszi. Most is ezt az irányvonalat figyelembe véve hozta
meg határozati javaslatát a Bizottság. 1-4 osztályig ingyenes minden gyermek
részére a tankönyv. 4-8 osztályig csak a 3 vagy több gyermeket nevelők kapnak
alanyi jogon tankönyvet. Ezzel a támogatással sok sődi szülőnek könnyíti meg a
testült az iskola kezdést. Nem kell meg sem előlegezni a tankönyvek árát, hanem
az  Hivatal  közvetlenül  utalja  át  név  szerint  a  tankönyvek  összegét  a
tankönyvellátó  felé.  Ez  az  összeg 850.000 Ft,  ami  a  szociális  keretből  kerül
átutalásra.

További támogatásként kampány szűrővizsgálatokat is szervez a bizottság. Év
elején  a  Tüdőszűrés  került  megszervezésre.  Most  szeptember  10-én
nőgyógyászati rákszűrésre kerül sor a településen. A szűrés ára 5.000 Ft/szűrés.
Javaslom a  képvisel  társaimnak,  hogy szavazatukkal  járuljanak ahhoz hozzá,
hogy  minden  szűrésen  megjelenő  Sződi  lakos  hölgy  részére  3.000  Ft/szűrés
hozzájárulást biztosítson az önkormányzat.

Podhorszkiné dr Buránszki Bernadett:  mint egészségügyben dolgozó egyet
értek a nőgyógyászati rákszűrés anyagi támogatásával. Sajnos egyre kevesebben
engedhetik meg maguknak a különböző szűréseket.  S mint  tudjuk a szűrés a
megelőzés egyik legfontosabb eszköze.
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Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  a  Szociális
ellátások pénzügyi költségvetéséből az Önkormányzati támogatásokra elkülönített
keretösszegből   a Sződi Hunyadi János Általános Iskolában tanulói jogviszonyt
folytató  diákok,  akik  állandó bejelentett  lakcímmel  rendelkezők  tankönyveinek
árára 850.000 Ft-ot átcsoportosít.

Továbbá a 2015. szeptember hó 10. napján megrendezésre kerülő nőgyógyászati
rákszűrésen sződi állandó lakcímmel rendelkező részt vevők  - 3.000 Ft /szűrés-
összeget átcsoportosít.

Határidő: azonnal                                                                 Felelős: polgármester

9. Tájékoztatás a folyamatban lévő pályázatokról (Konyha felújítása, Orvosi
rendelő felújítása, Dózsa György út Önkormányzati tulajdonú szakaszának
felújítása).



Előterjesztő: Hertel László: polgármester

Hertel László: Konyha felújítására benyújtott pályázatunk tartalék listára került.
Nem volt könnyű megfelelni a kiírásnak. A pályázatíró és a hivatali dolgozók
több napon át igyekeztek teljesíteni a feltételeket. A pályázatot befogadták, de
sajnos tartaléklistára kerültünk. 

További pályázatokat is benyújtottunk. Ilyen volt az orvosi rendelő nyílászáró
cseréje  és  energetikai  korszerűsítése  és  a  Dózsa  György  út  Templomtól  a
Buszfordulóig  történő  felújítására  benyújtott  pályázat.  Mindkét  pályázat
befogadásra  került  azonban  semmi  további  információt  nem  lehet  tudni.
Társulási  ülésen  már  régebben  hallottam  polgármesterektől,  hogy  nyertek  a
pályázatokon és a beruházások is megkezdődtek. Véleményem szerint az utóbbi
két pályázaton sem nyertünk, csak a kiértesítés még nem érkezett meg.

10. Tájékoztatás a Háziorvosi Rendelő nyílászáróinak (ablak) Önkormányzati
forrásból történő cseréjének lehetőségéről.

Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László: Itt kapcsolódnék az előző napirendi ponthoz azzal, hogy újból
átvizsgáltam  az  orvosi  rendelő  épületét  és  a  véleményem  szerint  tartalék
keretünk terhére a téli  időjárás előtt  önerőből is fel  tudnánk újítani az orvosi
rendelő épületét, természetesen a bérleménnyel együtt. Hiszen egy  épületről van
szó. 

Az  egész  épület  hőszigetelve  van,  ezt  nem  kell  megbontani,  lecserélni.  Az
ablakok  cseréjével  jelentős  energia  megtakarítást  érnénk  el,  nem beszélve  a
komfortérzet növekedéséről.  Felmértem, összesen 9 ablak cseréjéről lenne szó.
Kértem árajánlatokat a  9 db ablak kicserélésére vonatkozóan, amelyek azonban
még nem érkeztek meg.

Most lenne lehetőség arra, hogy az orvosi rendelő váró részét is bővítsük, amit a
bérlemény  raktár  épület  területéből  választhatnánk  le.  Ezt  az  átalakítást,
valamint  a  tető  megerősítését  az önkormányzat  munkatársai  végeznék el.  Az
árajánlatok beérkezését követően a testületet tájékoztatom a döntés meghozatala
céljából.

Hertel  László:  Itt  szeretném  tájékoztatni  a  képviselőket  arról,  hogy  az
Önkormányzat tartalékkerete terhére a Dózsa György út önkormányzati részének
felújítását  is  el  lehetne  végezni.  Az  utak  felújítására  folyamatosan  érkeznek
ajánlatok. A magadott négyzetméter árakból kiszámoltam, hogy a Dózsa György
út  templomtól  a  buszfordulóig  eső szakasz javítása,  felújítása  kb.  15 mFt-ba
kerülne  hozzávetőlegesen.  Ebbe  az  útpadka  készítés  (mart  aszfalttal)  és
kiegyenlítés, föld elszállítás is bele tartozna. Még pontosítani kell az út  pontos
hosszát, mert szeptember végéig ezeket a munkálatokat meg kellene csináltatni.
Ekkor  lenne  célszerű  az  összes  út  kátyúzását  is  elvégeztetni.  Így  az  összes
költség kb 20 mFt-ba kerülne. Az árajánlatok beérkezését követően ismételten
tájékoztatom a Képviselő-testületet.

Puskás Szilveszter: az utak felújításánál fontos a padka elkészítése is, hisz ezzel
az út állaga hosszabb távon megvédhető.  Itt  szeretném megjegyezni,  hogy ne
feledkezzünk meg a Dózsa György út és József Attila út kereszteződéséről sem.



Minden alakalommal felhívom a figyelmet  hogy a kőfelverődés azon szakaszon
nagyon balesetveszélyes. El kell gondolkodni azon, hogy az útjavítások során
oda is kerüljön aszfalt.

Dávid Tamás: Jelezni szeretném, hogy a Kastély és Rét utcai kanyar nagyon
veszélyes, kérem egy veszélyes útkanyarulat tábla, vagy tükör kihelyezését.

11. Sződ Község Önkormányzat és a Sződi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat
közötti Együttműködési megállapodás elfogadása.

Előterjesztő: Hertel László polgármester

dr.  Bojtayné  Benedek  Gabriella: az  együttműködési  megállapodás
elektronikus úton megküldésre került.

A nemzetiségi  törvény felhatalmazása alapján a települési  önkormányzat  és a
nemzetiségi  önkormányzat  együttműködési  megállapodást  köt,  melyet
polgármester ír alá. 
A nemzetiségi  önkormányzatok  önállóan  működnek  a  helyi  önkormányzatok
mellett.
A helyi önkormányzatoknak azonban biztosítani kell bizonyos tárgyi és személyi
feltételeket  a  nemzetiségi  önkormányzatok  számára,  ezt  együttműködési
megállapodásban kell rögzíteni. ( Nemzetiségek jogairól szóló tv ide vonatkozó
részeit mellékelem) Az együttműködési megállapodás aláírására a polgármester
jogosult, s testület jóváhagyása (határozata) szükséges.
A megállapodást a Pest Megyei Kormányhivatalhoz is továbbítani kell. 
A  nemzetiségi  önkormányzatok  külön  állami  támogatással  rendelkeznek.  A
támogatások és egyéb pályázatok mellékleteként az Önkormányzatokkal kötött
együttműködési megállapodást is csatolni kell.

2011 előtt az akkor még kisebbségi önkormányzatok a helyi önkormányzatok alá
tartoztak, hisz a költségvetésüket is a testület hagyta jóvá. 2011 es jogszabályt
követően a nemzetiségi önkormányzatok nagyobb önállóságot kaptak. A helyi
önkormányzatok  és  nemzetiségi  önkormányzatok  a  településeken  egymás
mellett egymást segítve működnek. Így a helyi önkormányzatok nem szólhatnak
bele  a  nemzetiségi  önkormányzatok  ügyeibe.  Az  együttműködési
megállapodással a helyi önkormányzat biztosítja a jogszabályban leírtakat.
S  mint  minden  önkormányzati  együttműködési  megállapodást,  szerződést,  a
képviselő-testületnek jóvá kell hagynia.
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Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Sződi  Szlovák  Nemzetiségi
Önkormányzattal Együttműködési Megállapodást köt.

A testület felhatalmazza Hertel László polgármestert 

Határidő: azonnal                                                                 Felelős: polgármester

12. Az Magyar Államkincstár és a Belügyminisztérium által létrehozott  ASP
központhoz történő csatlakozás megtárgyalása

Előterjesztő: dr Bojtayné Benedek Gabriella jegyző

dr.  Bojtayné  Benedek  Gabriella  ismerteti  az  ASP  programot.  A  2  és  5  000  fős
településeknek  szeptember  végéig  kell  dönteni.  A  könyvelési  program  használata
januárban  kezdődne  ebben  a  rendszerben,  de  2018-ban  már  kötelező  lesz  ennek  a
programnak a használata.

Tegnapi napon vettem részt egy értekezleten a Belügyminisztériumban mely témája az
önkormányzati  ASP  központról  és  a  közfeladatot  ellátó  szervek  iratkezelésének
általános követelményeiről szólt.

62/2015. (III.24.) kormányrendelet szabályozza a központtal kapcsolatos feladatokat.

E  program az  önkormányzati  adminisztráció  konszolidációjára  kidolgozott  program,
mely 11 meghívott településen került tesztelésre, és 44 további önkormányzat került a
programba  meghívásra  2015.  június  30.-ig.  Ezeken  a  településeken  a  számítógépes
program már működik.

Most újabb önkormányzatok csatlakozhatnak önkéntesen ehhez a projekthez.

A projekt  célja az e-közigazgatási  megoldásokra és tapasztalatokra építve  egy olyan
ASP központ létrehozása, amely az önkormányzatok számára lehetővé teszi a hatékony
forrásfelhasználás  mellett,  a  belső  működés  támogatását  és  egyes  e-közigazgatási
szolgáltatások  nyújtását  korszerű  informatikai  megoldások  segítségével.  Az  ASP
szolgáltató központ keretrendszerén keresztül elérhető alkalmazások köre:

 Gazdálkodási rendszer
 Ingatlan-vagyon kataszter
 Helyi adórendszer
 Iratkezelő rendszer
 Önkormányzati portál
 Ipari és kereskedelmi rendszer
 keretrendszeri szolgáltatások.



Amennyiben az önkormányzat  úgy dönt,  hogy önkéntesen csatlakozik  a rendszerhez
(2015. augusztus 31.) akkor 2016. január 01-el válna elérhetővé. 

A központi programok ingyenesek lesznek az önkormányzatoknak. Költséget a jelenleg
használt rendszerek átkonvertálása jelenti, mellyel külső vállalkozókat kell megbízni. A
költségek  fedezetére  pályázat  nyílik  a  csatlakozni  kívánó  önkormányzatoknak.  A
megbízási díjakat és számítástechnikai költségeket lehet pályázni. Ígéret szerint minden
csatlakozó önkormányzatok részére a pályázat eredményes lesz.

Első körben a gazdálkodási szakrendszer válik elérhetővé, s ezt követően ütemezve a
több átállás is elérhető lesz.

Tájékoztatóban  elmondták,  hogy  2018.  január  01-ig  minden  önkormányzatnak
csatlakoznia kell ehhez a központi rendszerhez.
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Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete,  úgy  határoz,  hogy  a  ASP
központhoz csatlakozni kíván.

A testület felhatalmazza a polgármestert 

Határidő: azonnal                                                                 Felelős: polgármester

Hertel  László: Tájékoztatja  a  Képviselő-testület  tagjait,  hogy  szeptember  16-án  17
órakor kerül sor a Hunyadi János Általános Iskola átadására.  A vendégvárásra és az
átadásra szeretettel meghívja a testület  tagjait és családtagjait.  Az iskola parkolója is
bővítésre kerül.   A Klebersberg intézettel még egyeztetni kell, hogy mely személyeket
vesz át. Az új belső berendezési tárgyak már megérkeztek. 

A falunapon reggel 7 órakor várom a testület tagjait. 

Ülés bezárása

--------------------------------------                          ------------------------------------------
         Hertel László                                       dr Bojtayné B Gabriella
         polgármester                                                     jegyző

                                      ------------------------------
                                                Papp István
                                               jkv hitelesítő


